
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens (SFF)styrelsemöte via  

Teams 2023-04-11 
Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla Olander 

(ordinarie), Anneli Svensson (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), Cathrine Nennestam 

(ordinarie), Annika Klintberg (suppleant), Maria Ahlin (suppleant), Lars-Göran Linde 

(suppleant), Åsa Hugosson (suppleant). 

Ej närvarande: Anna Gehlin (ordinarie), Pia Hermelin (suppleant) 

 

§ 12 Mötets öppnande 

Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna till Teams-mötet och förklarade mötet 

öppnat.  

De nya revisorerna Åsa Nelin (ordinarie) , (Tommy Hallestrand suppleant) och ( Carina Åberg 

suppleant) presenterade sig och kassören förklarade lite om ekonomin. Ordförande 

tillsammans med kassören bjuder in revisorerna för en genomgång med dataprogrammet 

Fortnox via Teams under juni månad. 

 

§ 13 Dagordningen  

Dagordningen fastställdes enligt utsänt förslag och delgett på skärm. 

 

§ 14 BRUNTE  

Maria Nordqvist delade med sig av information från mötet med BRUNTE den 4/4-23. 

Protokoll är snart klart. Mer information kommer när protokollet är klart. 

 

Gunilla Olander ansluter till mötet 

 

§ 15 Justeringsman 

Åsa Hugosson går in för Anneli Svensson som är med via telefon men kan bli avbruten 

sändning. 

BESLUT: Åsa Hugosson valdes att justera dagens protokoll.  

 

§ 16 Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2023-03-21 godkändes och lades till handlingarna. 

Protokollen ska sändas ut via mail till alla som var närvarande på mötet, som får en vecka på 

sig att yttra sig om ändringar. Sedan skickas det ut till  justeraren och ordförande som sedan 

godkänner protokollet via mail. Det läggs sedan till protokollet att det är justerat via mail. 

 

§ 17 Rapporter 

Kassören: Hade inge direkt att rapportera idag. 

Ett önskemål att vi på varje möte har en kassarapport så vi kan se vad som inkommit på 

både debet och kredit. 

 

Sekreteraren hade inget att rapportera under den här punkten. 

 

 



 

§ 18 Att välja personer till de olika ansvarområdena: 

BESLUT: Att välja följande: 

Lill-Blakkens redaktör Jenny Ohlsson  

Redaktionskommittée: Jenny Ohlsson, Anneli Svensson, Frida Matsson, Lars-Göran Linde 

samt ordförande Stefan Sahlin som ansvarig utgivare. 

 

Medlemsansvarig för utskick av Lill-Blakken, med ansvar för kontakten med 

lokalföreningarna, sköta medlemslistor inför utskick av Lill-Blakken: Cathrine Nennestam 

 

Hemsidan: Maria Ahlin   

 

Tävlingskommitté: Anneli Svensson, Sara Andersson, Frida Matsson, Maria Ahlin och Elin 

Nilsson och Pia Hermelin. 

Prestationsmedaljer ligger under tävlingskommittén.  

Lageransvarig för prestationsmedaljerna är: Annelie Svensson.  

Lageransvarig för avelsplaketterna, brons, silver och guld är: Åsa Hugosson.  

 

Avelskommitté: Cathrine Nennestam, Anna Gehlin, Gunilla Olander, Åsa Hugosson, Annerli 

Johansson 

Stuteri/Namnkommitté ingår nu i avelskommittén. 

 

Avelsråd: Annerli Johansson och Gunilla Olander 

 

PR-kommitté: Nina och Micke Arwsbo 

 

Prisansvarig/Lageransvarig: Susanne Grönqvist 

 

Infomail: Anneli Svensson, Stefan Sahlin, Gunilla Olander, Cathrine Nennestam, Maria Ahlin 

Facebook/Instagram: Anneli Svensson, Stefan Sahlin och Maria Ahlin 

 

Kontakt med SH – avelsdiplom  Avelskommittén  

 

Kontakt med SH sommarpremieringar: Avelskommittén Anna Gehlins mailadress är 

kontakten till SH 

 

FHI: Till SFF:s representant valdes Annika Klintberg 

 

 

 

 

 

 

 



 

§ 19 Jordbruksverket/SH 

Till vår kontakt med JV/SH i regelverksfrågor valdes Cathrine Nennestam. 

 

§ 20 Stuterinamn 

En ansökan om ett stuterinamn har inkommit ifrån Mikaela Rautio & Sonny Svensson, 

Loaklev 7, 574 96 Vetlanda med namnet ”Metropol”. Vi publicerar det i Lill-Blakken 2 och 

sista protestdag 31/5-2023. 

 

§ 21 Rapporter 
Lill-Blakken kommittén 
Börjar närma sig till nr 2. Endel matrial har inkommit. Manus stopp 15/4-23. Skriva en 
blänkar om att visa mer 1-2 åringar. 
Stamboksförda fjordston 2022 bör publiceras. 
 
Medlemsansvarig 
För tillfället lugnt men drar ihop sig till att skicka ut till lokalföreningarna listor. Har inte fått 
tag i tryckeriet om möjligheten finns att skicka extra nummer till varje lokalförening. 
Återkommer i frågan. 
 
Tävlingskommittén 
Ganska lugnt, droppar in lite anmälningar till Fjordcupen.   
SM/NM propositionen har det varit lite små fel i, klasser i fel ordning med mera. Anmälan är 
nu öppen. 
  
Avelskommittén 
Har gått igenom propositionerna till Grevagårds helgen. Inväntar lite på kostnaderna så vi 
kan se om vi ska ändra priser i propositionerna.  
Förslag att halvera middagsmaten på lördagskvällen, lite för att gagna medlemmarna. 
Hästägarförsäkring måste bli mer tydlig och riktig vid urlastning på Grevagården. 
 
DNA-test  
Lite diskussioner om färgtester. Frida Matsson skulle återkomma till nästa möte med mer 
fakta om kostnaderna för dessa tester. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Den dispensansökan vi avslog vid förra styrelsemötet, hästägaren anser att vi har brutit mot 
vårt hingstreglemente och har överklagat beslutet och skicka in till SH:s besvärsnämnd.  
Stefan Sahlin kontaktade AVN direkt, och SFF och AVN har samma åsikt i ärendet. 
 
Diskussion om ägarbyten via hemsidan, lite rörigt systemet idag, då en del skickar till SH och 
en del skickar inte in alls.  Måste bli bättre rutin på detta då det finns många ej genomförda 
ägarbyten i blå basen. Likaså vad gäller stamboksförda stona måste bli en bättre rutin på så 
att ingen glöms bort. Cathrine Nennestam och Cecilia Evaldsson jobbar vidare på en lösning 
tillsammans med SH. 
 
CEM-test på fjordston, vi har ingen rätt att kräva att de ska CEM-testas finns inte på riksnivå. 
Vi uppmanar att hingstägarna vill att ston som varit utomlands tar ett CEM test innan 
betäckning. 
 
Lars-Göran Linde avviker från mötet 
 
 
§ 22 FHI 
Till årsmötet med FHI under hingstkåringen på Nordfjordeid 2023 ska Annika Klintberg Och 
Stefan Sahlin representera. 
FHI har i år skickat faktura för betalning för medlemsavgiften 2023, 1 000NKR. 
Det hade inkommit redovisning av verksamheten samt presentation av några personer i FHI. 
   
BESLUT: Att Annika Klintberg och Stefan Sahlin blir SFF:s representanter på FHI årsmöte 
2023. 
  

Här länkas du till hemsidan. 
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-

meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022 

 

§ 23 AGRIA 

Inget nytt att rapportera 

 

§ 24 Diplom 

Frågan bordlades till nästa styrelsemöte 

 

§ 25 Förärvningspris 

Bordlades till nästa styrelsemöte 

 

§ 26 Reflektioner Årsstämman 2023 

Det var en trevlig årsstämma och mötesordförande var mycket nöjd och tyckte alla var 

trevliga. 

PR och stamböcker måste finnas på plats när vi träffas fysiskt. 

Bjuda in PR-kommittén till nästa styrelsemöte och se vad vi kan komma fram till nya idéer. 

https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022


  

 

 

§ 27 Ny klädkollektion 

Maria Ahlin har fortsatt arbetet med att ta fram en klädkollektion i samarbete med ”Butiken 

i stallet”. Återkommer när det blir tillgängligt för SFF loggan i guld. 

 

§ 28 Övriga frågor 

Lars-Göran Linde vill att vi ska försöka få fram mer unghästar som ska visas på sommar 

premieringarna i landet., förslag på någon enhetlig rosett eller liknande. 

 

Stefan Sahlin ska ta in offert till nästa möte på att trycka nya flaggor, standar och några 

snygga dukar till våra prisbord vid olika evenemang. 

 

Cathrin Nennestam tog upp att vi bör ha en ungdomsrepresentant i SFF, vi måste se till att 

mer ungdomar blir intresserade av styrelsearbete samt genom SH kan man söka vissa anslag 

för just ungdomsarbete.  

 

Stefan Sahlin hade gjort förslag på mötesplanering för 2023. Infon kommer finnas på 

hemsidan.  

 

§ 29 Mötet avslutas 

Ordförande tackade de närvarande och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Gunilla Olander  Stefan Sahlin  Åsa Hugosson 

Sekreterare   Ordförande  Justerare 

 


